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16 Ändring av plan- och bygglovstaxa 

I SBN avstod vi i oppositionen från att delta i beslutet avseende avgift för nyttjande av digital 

geografisk information. Idag har jag inget annat yrkande än det som ligger i detta ärende.  

När det gäller plan- och bygglovstaxan i stort har vi dock i nämnden begärt en översyn och hoppas på 

ett modifierat förslag så snart som möjligt.  

 Majoriteten har i år genomfört en stor höjning, vilken vi röstade emot. Konsekvensen blev att det 

framför allt blev väldigt mycket dyrare att söka lov för mindre utbyggnader som plank eller uterum. 

Inte minst blev det en mycket stor taxehöjning i byar med områdesbestämmelser som tidigare hade 

haft nolltaxa.  

Det finns en uppenbar risk att vi får fler svartbyggen med den nya taxan eftersom många inte anser 

den höga kostnaden vara motiverad och att kommunen därmed förlorar kontrollen över vad som 

byggs och hur det byggs. Detta särskilt som tillsynsresurserna inte är vad de borde vara.  

Vi hoppas som sagt på att majoriteten återkommer med ett nytt förslag till taxa. 

Socialdemokratiska gruppen 

 


